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Protokół nr V/2024 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Janowie lubelskim 

obytej 20 sierpnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 20 sierpnia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:36 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. Obecni: 

1. Andrzej Czaja 
2. Bożena Czajkowska 
3. Grzegorz Flis 
4. Marek Flis 
5. Marian Grzegórski 
6. Grzegorz Jargiło 
7. Robert Kamiński 
8. Tomasz Kaproń 
9. Krzysztof Kurasiewicz 
10. Grażyna Kuśmierczyk 
11. Andrzej Łukasik 
12. Anna Mazur 
13. Łukasz Piecyk 
14. Marcin Pyz 
15. Agnieszka Skubik 

Nieobecny: Grzegorz Flis 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Czesław Krzysztoń – Zastępca Burmistrza, Monika Machulak – 
Skarbnik Gminy, Anna Szkup – Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki komunalnej, 
Pani Mecenas – Urszula Nieborak, pracownicy Urzędu Miejskiego merytorycznie związani z 
porządkiem obrad. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej, p. Bożena Czajkowska. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Podjęcie uchwał: 

1) uchwała w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego od podatników będących osobami fizycznymi, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu 

płatności dla inkasentów, 

2) uchwała w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
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3) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Janowskiemu, 

4) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

5) uchwała zmieniająca wieloletnia prognozę finansową gminy Janów Lubelski na lata 

2024 – 2034. 

3. Zamknięcie obrad. 

1. Otwarcie sesji. 
 
Pani Przewodnicząca otworzyła nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej i powitała kolejno: Panie i 
Panów Radnych,  Zastępcę Burmistrza - Czesława Krzysztonia, Panią Skarbnik Monikę 
Machulak, Panią Mecenas Urszulę Nieborak. 
Na podstawie listy obecności, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni potwierdzili 
również obecność elektronicznie 
 
2. Podjęcie uchwał: 
 

1) uchwała w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego, podatku leśnego od podatników będących osobami fizycznymi, określenia 
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla 
inkasentów. 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Monika Machulak – w związku z przeprowadzonymi 
na terenie gminy wyborami sołtysów, konieczne jest, aby osoby nowo wybrane upoważnić do 
pobierania należności za podatki. W uchwale wyznacza się na inkasentów podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego i leśnego sołtysów z poszczególnych sołectw w gminie Janów 
Lubelski, zgodnie z zapisem w paragrafie 2 ust. 1. W ust. 2 paragrafu 2 wyznacza się na 
inkasentów sołtysów z poza terenu gminy, tak, jak jest to zapisane.  
Wynagrodzenie inkasentów stanowi prowizja ustalana procentowo od kwoty pobranych 
podatków. Dla sołectw Biała Pierwsza, Biała Druga i Zofianka Górna jest to 8% zainkasowanych 
kwot, dla sołectw: Momoty Górne, Momoty Dolne, Ujście, Łążek Ordynacki, Łążek Garncarski, 
Pikule i Ruda jest to 10% zebranych należności, a dla sołectw najmniejszych Borownica i 
Szklarnia jest to 12% zainkasowanych kwot. 

Dla sołtysów z poza terenu naszej gminy prowizja wynosi 15%. Wysokość prowizji uzależniona 
jest od ilości mieszkańców.  

Pytań radni nie zgłosili. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku 
rolnego, podatku leśnego od podatników będących osobami fizycznymi, określenia 
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla 
inkasentów.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Marek Flis, Marian Grzegórski, Grzegorz Jargiło, 
Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna Kuśmierczyk, Andrzej 
Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
NIEOBECNI (1) Grzegorz Flis 
Uchwała nr V/44/24 w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego od podatników będących osobami 
fizycznymi, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia 
terminu płatności dla inkasentów, została podjęta jednogłośnie.  
 
2) uchwała w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Uchwałę omówiła Pani Anna Szkup – uchwała jest także związana z koniecznością 

wyznaczenia inkasentów do pobierania opłat za odbiór odpadów. Na terenie sołectw pobór 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi może odbywać się w drodze inkasa, a na 

inkasentów wyznacza się sołtysów z poszczególnych sołectw. Również spółka PGKiM 

przyjmuje opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i także jest inkasentem. 

Opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi uiszcza się w okresach miesięcznych, w 
terminie do ostatniego dnia miesiąca. Opłatę można wnieść jednorazowo za dowolną ilość 
okresów rozliczeniowych. 
Wynagrodzenie inkasentów wynosi 5% zainkasowanych kwot we wszystkich sołectwach.  
 
Nie było pytań w przedmiocie uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Marek Flis, Marian Grzegórski, Grzegorz Jargiło, 
Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna Kuśmierczyk, Andrzej 
Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
NIEOBECNI (1) Grzegorz Flis 
 
Uchwała nr V/45/24 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, została podjęta.  
 
3) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Janowskiemu. 
 
Pani Skarbnik – przypomniała, że w marcu tego roku podjęta była uchwała o udzieleniu 
pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu na przebudowę drogi w Momotach Dolnych,    
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w kwocie 52 626,97 zł. Dzisiejszą uchwałą pomoc finansowa zostaje zwiększona do kwoty 
1 414 000,98 zł. Całe zadanie oszacowane jest przez powiat na kwotę 5 500 000 zł, z czego 
powiat planuje pozyskać z funduszu leśnego kwotę 2 722 000 zł, a pozostałe środki, czyli     
2 828 000 podzielone są na powiat i gminę po 50%.  
 
Wiceburmistrz Cz. Krzysztoń – w uzupełnieniu dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych ogłosił już 
przetarg na to zadanie, a środki z funduszu leśnego są przyznane. Żeby podpisać umowę z 
Dyrekcją Lasów Państwowych, trzeba zapewnić finasowanie całego zadania. Przetarg będzie 
rozstrzygnięty pod koniec sierpnia, dlatego środki muszą być zabezpieczone. Ale Powiat 
Janowski wystąpił też o dofinasowanie do  Funduszu Rozwoju Dróg Samorządowych i tam 
wniosek jest na drugim miejscu na liście rezerwowej. Jest szansa na uzyskanie dotacji, ale na 
obecną chwilę trzeba zabezpieczyć wszystkie środki.  
 
Radny K. Kurasiewicz – zwrócił uwagę, że kwota pomocy jest dużo zwiększona, skąd są na to 
środki w budżecie? 
 
Pani Skarbnik – wyjaśniła, że zwiększa się zadłużenie gminy, będzie dodatkowa emisja 
obligacji.  
 
Radny M. Grzegórski – zapytał kiedy będzie realizacja tego zadania? 
 
Wiceburmistrz – odpowiedział, ze realizacja będzie w tym roku, bo taki jest warunek 
przyznania środków z funduszu leśnego.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Janowskiemu.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
TAK (14) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Marek Flis, Marian Grzegórski, Grzegorz Jargiło, 
Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna Kuśmierczyk, Andrzej 
Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
NIEOBECNI (1) Grzegorz Flis 
 
Uchwała nr V/46/24 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Janowskiemu, została podjęta jednogłośnie.  
 
4) uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 
 
Pani Skarbnik – zgłosiła autopoprawki do zmian w budżecie w odniesieniu do materiałów, 
które były przesłane do radych: 
- zwiększenie wydatków na drogę KDZ za Rejonem Energetycznym na prace dodatkowe – 
18 000 zł, 
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- przyjęcie pomocy od Powiatu Janowskiego dla naszej gminy w kwocie 10 000 zł. Jest to 
pomoc na wypłatę zasiłku celowego dla rodziny poszkodowanej w pożarze z Łążka 
Garncarskiego, 
- zwiększenie nakładów na budowę Skate - parku o 140 000 zł.  
Dalej Pani Skarbnik omówiła kolejno wszystkie proponowane zmiany w budżecie i wyjaśniła, 
czym są spowodowane. 
Na skutek wprowadzonych zmian na zadania inwestycyjne, zadłużenie gminy wzrasta o 
1 300 000 zł, a planowana emisja obligacji jest na poziomie 8 790 000 zł. Przychody z emisji 
obligacji zaplanowano w kwocie 1 4882 000 zł. 
 
Stan budżetu po zmianach:  
- Dochody budżetowe – 93 032 182,81 zł 
- Wydatki budżetowe – 104 912 182,81 zł 
- Przychody budżetowe – 14 882 000 zł 
- rozchody budżetowe – 3 002 000 zł.  
Wiceburmistrz – dodał w uzupełnieniu, że zwiększenie nakładów na Skate – park wynika z 
tego, że dokumentacja, która była opracowana do przetargu zawierała też badanie 
geologiczne terenu, z którego wynikało, ze konieczna jest wymiana gruntu. Ale po wejściu 
wykonawcy na plac budowy okazało się, że wymiana gruntu, która była przewidziana, była w 
zbyt małej ilości. Żeby podłoże było dobrze wykonane, żeby posadowić na nim urządzenia, 
należy dużo więcej wykonać podbudowy i według szacunku projektanta może być to taki koszt 
jak został przedstawiony. Jeśli zostaną zabezpieczone środki, możliwe będzie podpisanie 
aneksu do umowy z wykonawcą i prowadzenie prac.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Marek Flis, Marian Grzegórski, Grzegorz Jargiło, 
Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna Kuśmierczyk, Andrzej 
Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
NIEOBECNI (1) Grzegorz Flis 
 
Uchwała nr V/47/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, została przyjęta 
jednogłośnie.  
 
5) uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na lata 2024 - 
2034. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik – wieloletnia prognoza finansowa zostaje 
rozszerzona do roku 2034, w związku ze zwiększeniem i spłatą zadłużenia, które było 
konieczne z uwagi na realizację inwestycji Skate – park. W wykazie przedsięwzięć 
zaktualizowano tę inwestycję poprzez zwiększenie nakładów w 2024 r. o kwotę 140 000 zł. 
Łącznie budowa Skate – parku przy ul. Świerdzowej zaplanowana jest na kwotę 1 338 000 zł.  



6 

 

Przychody finansowe zwiększono z tytułu emisji obligacji komunalnych o kwotę 1 390 000 zł, 
do kwoty 8 790 000 zł. Planowane zadłużenie na koniec 2024 r. wyniesie 19 856 000 zł, w 
porównaniu do 2023 r. zwiększy się o 6 690 000 zł. Spłatę zadłużenia zaplanowano w latach 
2030 – 2034. Planowany deficyt zwiększono o kwotę 1 390 000 zł i wynosi 11 880 000 zł.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na lata 2024 - 
2034. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Marek Flis, Marian Grzegórski, Grzegorz Jargiło, 
Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna Kuśmierczyk, Andrzej 
Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
NIEOBECNI (1) Grzegorz Flis 
 
Uchwała nr V/47/24 zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na 
lata 2024 – 2034, została podjęta jednogłośnie.  
 
3. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim za udział w obradach i zamknęła V, 
nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej IX kadencji.  
 

  

 

Protokołowała       

Ewa Misztal 


